



八打灵再也华人义山公会

《启建五昼夜吉祥消灾暨超渡法会》 报名表格

谨定於公历 2022 年 8 月 3 日 (星期三) 至 7 日 (星期日) (农历庚子年七月初六日至初十日) 一连五昼夜在本公会 (归源火化场 51A/229 路) 举办《启建五昼夜吉祥消灾暨超渡大法会》，礼聘吉隆坡怡保律松竹花园福兴寺法师释文贵师父率领共四位法师进行颂经礼佛 (消灾报恩冥阳两利御赐梁皇宝忏燃灯超渡大法会)。

法会设有两种功德：

- (一) **延生功德** - 为阳居者消灾延寿纳福，为在世父母及亲属添福添寿，事业顺利、合家平安。
- (二) **往生功德** - 为逝世父母、历代祖先及亲属超渡，使其脱离苦海，往生净土。

参加方法：(请选择适合之括弧内打√号) Please insert √ where Applicable

- (一) **点平安灯 For Prosperity Happiness & Longevity** **纸笼：每个 RM25.00**
- | | | | | |
|----------|------------------|--------|-----|-----------------|
| (1) 福祿寿位 | Prosperity Altar | RM 120 | () | 男： _____ |
| (2) 祿级寿位 | Happiness Altar | RM 60 | () | |
| (3) 寿级寿位 | Longevity Altar | RM 30 | () | 女： _____ |
- (二) **往生功德(提供鲜花、水果及斋品) Prayers For The Deceased**
- | | | | | |
|----------|---------------|--------|-----|--------------------------|
| (1) 特别灵位 | VIP Altar | RM 500 | () |)限 6 个姓名-Maximum 6 names |
| (2) 甲等灵位 | Class A Altar | RM 300 | () |)限 3 个姓名-Maximum 3 names |
| (3) 乙等灵位 | Class B Altar | RM 200 | () |)限 2 个姓名-Maximum 2 names |
| (4) 丙等灵位 | Class C Altar | RM 100 | () |)限 1 个姓名-Maximum 1 name |
- (三) **各组类别 Various types of Sponsors**
- | | | | | |
|----------|-----------------------------|----------|-----|--|
| (1) 正坛主 | Chief Altar Prayer | RM 2,000 | () | |
| (2) 副坛主 | Deputy Altar Prayer | RM 1,500 | () | |
| (3) 正炉主 | Chief Stove Prayer | RM 1,500 | () | |
| (4) 副炉主 | Deputy Stove Prayer | RM 1,500 | () | |
| (5) 大功德主 | Grand Virtuous Deed Prayer | RM 500 | () | |
| (6) 大护法主 | Grand Faith Defender Prayer | RM 500 | () | |

(支票抬头请写 Cheque please pay to "PETALING JAYA CHINESE CEMETERY ASSOCIATION")

往生者姓名/Name of Deceased:

陽居者姓名/Name of Participant:

阳居者姓名 手机
Name of offeror: _____ H/P: _____

通讯处 Address: _____

For Office Use only

收据号码 Receipt No.: _____ 灵位号码/Altar No.: _____

介绍人 经手人 日期
Introducer: _____ People in charge: _____ Date: _____

INVITATION TO PARTICIPATE IN THE GRAND PRAYING CEREMONY FOR THE LIVINGS AND THE DECEASEDS

Dear Sirs / Madams,

On behalf of THE PETALING JAYA CHINESE CEMETERY ASSOCIATION, we are glad to announce that the above mentioned ceremony will be held from 3rd – 7th August 2022 at the GUI YUAN CREMATORIUM, Jalan 51A/229, Petaling Jaya.

The objectives of this ceremony is programmed as follows:

- ◆ To pay filial duty to the elders
- ◆ To pray for releasing souls from purgatory
- ◆ To pray for longevity
- ◆ To pray for prosperity and the peacefulness of our country, Malaysia

The team of 5 high monks headed by **Master Seck Boon Qui** of **Temple Hock Heng See** (R4, Jalan Ipoh, Batu 4, Bamboo Garden, 51200 Kuala Lumpur) are invited to perform this ceremony for 5 days and 5 nights.

There are two beneficent rites to be performed:

1. **VIRTUE OF LONGEVITY, PEACEFULNESS, PROSPERITY, HAPPINESS AND HEALTH**
- A pray to elevate the present hindrance to **Good KARMA and FORTUNE, SUCCESS** with prospective career as well as **PROSPERITY, PEACEFULNESS** for ours country, Malaysia, and **HEALTH, HAPPINESS AND WISDOM** for family and the individuals.
2. **VIRTUE OF PASSAGE TO WESTERN PARADISE**
- A pray and ritual to release the beings of ancestors and deceased from their suffering in the different forms of reincarnation and subsequently elevate to a better realm and reach the **PURE LAND OF “the WESTERN PARADISE”** as early as possible.

You are hereby cordially invited to participate in this significant event by registration with **PETALING JAYA CHINESE CEMETERY ASSOCIATION** as early as possible, please contact us for further information. Thank you.



Tel: 03-7877 5518